
 
 
 

 LEE HING DEVELOPMENT LIMITED 
(the “Company”) 

(Incorporated in Hong Kong with limited liability)  
 

CHANGE OF SHARE REGISTRAR AND TRANSFER AGENT  
 

 
The board of directors of LEE HING DEVELOPMENT LIMITED ("the Company") 
announces that with effect from 1 November 2025, the Company’s Share Registrar and 
Transfer Agent will be changed to:- 
 
 TRICOR INVESTOR SERVICES LIMITED 
 17/F, Far East Finance Centre 

16 Harcourt Road 
Hong Kong 
 

 Telephone No. : (852) 2980 1333 
 Facsimile No. : (852) 2810 8185 
 
Application for registration of transfer of shares of the Company should thereafter be      
lodged with Tricor Investor Services Limited with effect from 1 November 2025. Share 
certificates uncollected after 4:30 p.m. on 1 business day before 1 November 2025 shall be 
collected from Tricor Investor Services Limited from 1 November 2025 onwards. 
 
 

By Order of the Board 
LEE HING DEVELOPMENT LIMITED  

 
 
Hong Kong,  
13 October 2025 
 
 
  



 
 

利興發展有限公司 
（於香港註冊成立之有限公司） 

 
更改股份過戶代理人 

 
利興發展有限公司 (「本公司」) 董事會宣佈自 2025 年 11 月 1 日[更改生

效日期]起, 本公司之股份過戶代理人將更改為: - 

 
卓佳證券登記有限公司 
香港夏慤道 16 號 
遠東金融中心 17 樓 

 
電話 : (852) 2980 1333 
傳真 : (852) 2810 8185 

 
由 2025 年 11 月 1 日起, 有關本公司之股份過戶及登記手續將由卓佳證券登

記有限公司辦理。 於 2025 年 11 月 1 日前一個工作天下午四時三十分後仍

未領取之股票, 可於 2025 年 11 月 1 日起從卓佳證券登記有限公司領取。 

 
 

承董事會命 
利興發展有限公司 

 
 
 
香港 

2025 年 11 月 1 日 
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